
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 17. dubna 2018

Přítomni:    doc.  Kočí,  doc.  Sýkora,  prof.  Jeníček,  doc.  Ciahotný,  doc.  Kubal,  doc.  Macák,
doc.Šimáček, Ing. Hlinčík, Ing. Šír, Ing. Mištová, Ing. Březina

Omluveni:   doc. Blažek 

Informace z KR 

Rektor
 Nominace na Votočkovu medaili: za FTOP prof. M. Pospíšil – doc. Blažek a doc. Šimáček

připraví stručný životopis (1/2 stránky) a předají Mgr. Kinzlové
 Na zasedání Rady pro vnitřní hodnocení schválena Pravidla pro hodnocení kvality (návrh

děkana  na  akreditaci  nového  studijního  programu  „Environmentální  vědy“,  event..
„Environmentální management“)

 Finance ze státního rozpočtu do budoucna

Pror. Bělohlav
 Informoval  o  semináři  k institucionální  akreditaci:  zkušenosti  s dosavadními akreditacemi;

tlak na internacionalizaci škol
 Informoval o OPVVV RDF a ESF
 Na FCHI problémy s přijímáním uchazečů na specializace

Pror. Kotrba
 Připravuje se směrnice Ochrana a uplatňování práv z průmyslového vlastnictví
 Členství  VŠCHT v Technologické platformě udržitelné  energetiky;  informace o  podaných

projektech TA ČR (6 FTOP), GA ČR (5 FTOP)
 Připravované Národní centrum kompetence „Chemie“ – vize témat do konce týdne děkanovi

+ partner

Kvestorka – Ing. Chválná
 Příprava rozpočtu na rok 2018
 Příprava verze GDPR – ochrana osobních dat, květen 
 Připravuje se navýšení tarifů o 10%, pravděpodobně od června nebo července

Informace z KD

děkan
 Hodnocení fakult z časopisu Týden – poslané mailem
 CAVD:  doc.  Ciahotný  s prof.  Jeníčkem  dojedná  s kvestorkou  (doplatek  nájmu  ze  strany

VŠCHT)
 Anglická konference doktorandů: vedoucí ústavů navrhnou a proberou na ústavech možného

nového předsedu komise (pokročilý věk prof. Sládečkové) 
 V souvislosti  s končícím  funkčním  obdobím  vedoucích  ústavů  si  vedoucí  všech  ústavů

připraví vizi ubírání se ústavu a podmínky do inzerátu na vedoucího



doc. Sýkora- proděkan pro pedagogiku
 Přijímací  zkoušky  na  magisterské  studium  u  českých  studentů  (pohovor  pro  uchazeče

s nízkým počtem kreditů z jiných VŠ – 7 uchazečů) budou 17. 5. od 13.00 hod na děkanátu;
celkem přihlášeno 87 uchazečů

 Nová  paní  na  zahraničním  oddělení  (Ing.  Hedvika  Páleníková):  zahraniční  studenti  –
samoplátci (na FTOP se přihlásilo celkem 5 uchazečů o bakalářské studium a 7 uchazečů o
magisterské studium); seznámit tajemníky na ústavech s programem v angličtině (rozdáno na
KD) – mobilizace vyučujících

 Ing.  Bindzar:  akreditace  nového  magisterského  programu v angličtině  –  osloví  vyučující,
garantem navržen doc. Jelínek, zástupce zatím nebyl vybrán

 Informoval o schůzce ke zkušenostem s institucionální akreditací; na školy chodí hodnotitelé
(studenti, laboratoře, studentské práce)

 Děkuje za spolupráci při skládání komisí na SZZ pro „neústavní“ obory  
 SZZ magister. studia 4. 6. – ústavy 217 a 218, 5. 6. - ústav 216 (Kočí), 6. a 7. 6. – Janda,

Kubal dodá datum a složení komise
 Praxe středoškoláků: SŠ Podskalská, Křemencova – červen, září - ústavy dodají témata doc.

Sýkorovi

216 – doc. Ciahotný
 II.  etapa  projektu  Krušnohoří:  výuková  –  návštěvy  středních  škol,  přednášky,  exkurze,

semináře, laboratoře, e-learningové kurzy; www.erz2020.cz 
 Při příjezdu vyučujícího z Litvínova (kolem 11 hod) již byla obsazená kapacita parkoviště pro

zaměstnance VŠCHT - vedení školy bude posílat informační mail o řešení takových situací
 Problémy s mailovou poštou: maily do Nevyžádané pošty apod. – testování antispamového

programu, Ing. Březina pošle všem návod na řešení
 Dotaz k možným oslavám 65. výročí založení fakulty, zda by nebylo možné udělit Schulzovy

medaile zasloužilým pracovníkům; do příštího KD si vedoucí ústavů rozmyslí kandidáty na
medaili, Ing. Vítková pošle seznam těch, co již dostali

217 – prof. Jeníček
 Konference DSP v angličtině: obrátili se na něj studenti ústavu, zda by nebylo možné vypsat

ještě jeden termín do poloviny roku; Ing. Vítková zjistí u doktorandů zájem a v případě více
přihlášených zorganizuje novou konferenci na červen

 Akreditace doktorských programů: jako garant programu CHTOŽP měl vybrat deset školitelů
– doc. Skácel, prof. Janda, prof. Wanner, doc. Kočí, doc. Kubal, doc. Sýkora, doc. Říhová
Ambrožová, doc. Bartáček, prof. Jeníček, doc. Jelínek

Dr. Šír – proděkan pro zahraniční styky a styk s průmyslem
 Informoval o propagaci fakulty: výjezdy na střední školy, Facebook a další sítě

AS FTOP - Ing. Mištová
 Informace  ze  zasedání  senátu:  hlasování  o  složení  nové  VR fakulty;  schváleny  směrnice

děkana; otázka likvidace nábytku a jiných objektů z chodeb školy – senát nepodpoří žádné
výjimky, na žádost je možné na chodby umístit školní lavičky

Ing. Vítková
 Připomíná vedoucím ústavů přidávání podmínky o publikační činnosti do nových pracovních

náplní zaměstnanců 
 Stav  uchazečů  na  doktorské  studium  na  rok  2018/2019:  215  –  2  na  prezenční,  1  na

kombinované;  216  –  1  kombinované;  217  –  6  prezenční  (jeden  bez  nostrifikace),  1
kombinované; 218 – 6 prezenční (dva bez nostrifikace), 1 kombinované; 240 – 4 prezenční, 1
kombinované;  z přihlášených  uchazečů  jsou  dvě  uchazečky,  které  nastupují  znovu  po
ukončení studia pro uplynutí maximální doby studia (tzv. „recyklovaní“)

 V srpnu končí funkční období vedoucích ústavů 216, 217, 218 a 240, je potřeba připravit
výběrová řízení na červen - červenec;   

http://www.erz2020.cz/


Ing. Březina AS VŠCHT
 Rada pro VC: informace o změně hesel do počítačové sítě

218 - doc. Macák
 Dotaz jak se počítají body v časopisech SCOPUS – odpověděl Ing. Hlinčík

240 - doc. Kubal
 Dotaz na uchazeče o DSP cizince: u cizinců, kteří chtějí studovat v prezenční formě v češtině

je vyžadováno absolvování přijímacího pohovoru z českého jazyka
   

Dr. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum
 Pokud má někdo projekty, které používají citlivá data (výzkum krve, tělních tekutin, apod.)

poslat informaci Dr. Hlinčíkovi; implementace GDPR do Etického kodexu VŠCHT
 Akreditace doktorských programů: vše, co posíláte na oddělení pro VaV poslat v kopii také

Dr. Hlinčíkovi; 
=  do  15.  4.  finalizace  seznamu  předmětů  –  z programů  DSP  se  překlopí  všechny

doktorské  připravené  v rámci  projektu  DSP  MOST  s rozsahem  3/0/0;  garanti  předmětů
jednotlivých doktorských předmětů by měli  provést  takové úpravy, aby neměly doktorské
předměty totožný název ani sylabus s předměty magisterskými

= do 30. 4. garanti doktorských programů zašlou Ing. Kubové vybrané akronymy 5-ti
nejlepších grantů za posledních 10 let z tabulky, která jim bude zaslána
= v pátek 20. 4. pošle Ing. Vítková nově schválené oborové rady Dr. Hlinčíkovi a Ing.
Kubové
= MEDOC – stále probíhá diskuze na úrovni školy, jak bude přiřazen k akreditaci DSP
programů
= akreditace habilitačních programů

 Doktorandi „recyklovaní“: domluvit se na ústavech, zda je vůbec chtějí přijímat
 Projekty GA ČR
 Cena děkana: poslal všem návrh – bez připomínek 
 Spočítal výkony za posledních 5 let – zda počítat i publikace na 3 stránky – KD doporučuje

počítat; pošle členům KD pro kontrolu a dělení prostředků
 SCOPUS: zpoždění při převádění časopisů do databáze, zpoždění je až 3 roky

Úkoly
 doc.  Blažek  a  doc.  Šimáček  připraví  stručný  životopis  prof.  M.  Pospíšila  (kandidáta  na

Votočkovu medaili za FTOP na cca 1/2 stránky a předají Mgr. Kinzlové
 Návrhy témat + partnerů pro připravované Národní centrum kompetence „Chemie“ zašlou

vedoucí ústavů do konce týdne děkanovi 
 doc. Ciahotný s prof. Jeníčkem dojedná s paní kvestorkou doplatek nájmu za CAVD ze strany

VŠCHT 
 vedoucí všech ústavů si připraví vizi ubírání se ústavu do budoucnosti a s výjimkou ústavu

215 také podmínky do inzerátu na vedoucího
 ústavy dodají témata pro praxe středoškoláků ze SŠ Podskalská, Křemencova – červen, září -

doc. Sýkorovi
 do příštího KD si vedoucí ústavů rozmyslí  kandidáty na Schulzovu medaili,  Ing.  Vítková

pošle seznam těch, co již medaili dostali (k dispozici je pouze 7 ks medaile)
 Ing.  Vítková  zjistí  u  doktorandů  zájem  o  termín  konference  DSP  v angličtině  ještě  do

poloviny roku a v případě více přihlášených zorganizuje novou konferenci na červen
 v pátek 20. 4. pošle Ing. Vítková nově schválené oborové rady Dr. Hlinčíkovi a Ing. Kubové 
 Dr. Hlinčík pošle členům KD pro kontrolu a dělení prostředků výkony za posledních 5 let 

Datum příštího kolegia děkana je úterý 15. 5. 2018 od 14:00 hod na děkanátu.
Zapsala: J. Vítková


	Zápis

